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П Р О Т О К О Л                                    
№ 37 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 17.09.2010г. 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 

Начало: 09.30 часа. 

Край:     13.03 часа. 

Днес на 17.09.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  

В работата взеха участие 13/тринадесет/, от избрани 13/ тринадесет /общински 

съветници. 

Отсъстващи: няма 

На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, 

Таня Тодорова Андреева – Административен секретар на община Хайредин, Иван 

Бешировски – кмет на с. Рогозен, Атанас Атанасов – кмет на с. Манастирище, Светлин 

Цветков – кмет на с. Бързина, Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни 

дейности” в община Хайредин, Валентина Стойчовска – ст. спец. „ Кадастър и регулация”,  

Мариянка  Полиева Вичева -  Директор на СОУ „ Васил Воденичарски” с. Хайредин, Анна  

Иванова Цветкова - Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово, Галя Панчева – 

Директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен, Веселка Евтимова – Директор на ОУ 

„ Христо Ботев” с. Манастирище, Силвия Крумова – Директор на ОДЗ „ Славейче” с. 

Хайредин с филиали с. Михайлово, Манастирище, Рогозен и Бързина и  граждани. 
Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС Хайредин, 

които откри  поредната  сесия на ОбС Хайредин за 2010 г., в заседателната зала на общински 

съвет  Хайредин.  
               От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 

тринадесет / общински съветници присъстват 12 /  дванадесет /. Г- н Цветомир Кръстев  - 

общински съветник влиза  на заседание на ОбС  по – късно,  с което броят на общинските 

съветници става тринадесет. 

                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет, 

Уважаеми ръководители на учебни заведения,  Уважаеми кметове на кметства,  госпожи  и 

господа. 

      С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 

необходими материали за настоящата сесия.  

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин направи допълнения към  

предварително обявения проект за дневния ред, като предложи да бъдат включени още осем 

докладни, а именно:  

 

4.5. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: определяне на    

условията за отдаване под наем на пасищата, мери за стопанската 2010/2011 год. 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 
 4.6. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: провеждане на   

процедура за отдаване под наем на земеделски земи от Общинския Поземлен Фонд. 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 
4.7. Вносител: Михайл Кольов Михайлов – Председател на УС на Сдружение” Нов път” с. 

Хайредин, относно: Вземане Решение за съответствие на дейностите по проект „ Социален 

парк „ Нов път” – изграждане на офис помещения за предоставяне на социални услуги за 

възрастни хора, хора с увреждания и други уязвими групи” с общински план за развитие на 

община Хайредин. 

                                                                                   Докл. Михайл Михайлов – Председател на УС   

                                                                                   на Сдружение „ Нов път” с. Хайредин 
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4.8.Вносител: Будьони Замфиров –общински съветник, относно: Заявление за прекратяване 

на възнагражденията на  Будьони Замфиров Хинов – общински съветник, приет като такъв с 

Протокол № 5/29.02.2008 г.  

                                                                                Докл. Б. Замфиров – общински съветник  

4.9. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на общината, относно: Подкрепа включването на 

община Хайредин в проект за въвеждане на задължителната предучилищна подготовка за 

децата, навършили петгодишна възраст от учебната 2010/2011 г. 

                                                                                                                                                                                   

                                                                                 Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

4.10. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Участие на 

община Хайредин с Проект” Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Хайредин – 

с. Ботево до границата със с. Липница по мярка 321 „ Основни услуги за населението и 

икономиката в селските райони”. 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

4.11. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно:  Участие на 

община Хайредин с Проект” ремонтни работи на съоръжение на общински път VRC2163” по 

мярка 321„ Основни услуги за населението и икономиката в селските райони”. 

  

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

4.12. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Участие на 

община Хайредин с проект” Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Ботево – с. 

Бързина” по мярка 321 „ Основни услуги за населението и икономиката в селските райони”. 

 

                                                                              Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

 

               След като нямаше други предложения за допълнение и изменение г – н В. Александров – 

Председател на ОбС Хайредин подложи дневния ред с направените допълнения  на гласуване и 

съвета гласува  

дневен ред: 
1.     Устна информация за откриването на новата учебна 2010/2011 г. 

                                                                                     Докл. Директорите на учебни заведения в    

                                                                                     община Хайредин 

2.Отчет за работата на ОбА за изпълнение програма за състоянието, 

стопанисването и управлението на общинската собственост за 2010г.       
                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин                                       

3. Актуализация на Наредба № 5 за реда на придобиване, управление и                                                      

разпореждане с общинско имущество  
                                                                              Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

        
4.   Докладни. 

4.1.Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” Манастирище, 

относно: ново искане за утвърждаване на маломерни и слети паралелки за учебната 2010/2011г. 

                                                                             Докл. Веселка Евтимова – Директор на   

                                                                                    ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище 

4.2.Вносител: Силвия Крумова – Директор на ОДЗ „Славейче”, относно: оптимизиране на 

мрежата детски градини на територията на общината. 

                                                                                 Докл. Силвия Крумова - Директор на ОДЗ   

                                                                                       „Славейче”с. Хайредин 

                            общината                                                                                      

 4.3.Вносител: Николай Кожухарски – Председател на ПК по „Б и Ф”, относно: ново  

обсъждане на решение № 340 от 17.08.2010г. на ОбС – Хайредин на основа на Правилника за 

организацията и дейността  на ОбС.  

                                                                                       Докл. Николай Кожухарски – Председател 

                                                                                       ПК по „Б и Ф” 
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4.4.Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС - Хайредин, относно: молба  на В. 

Александров – Председател на ОбС Хайредин,  за ползване на неплатен отпуск за 2010 г. 

                                                                                       Докл. В.Александров - Председател на ОбС 

                                                                                       Хайредин 

 4.5. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: определяне на    

условията за отдаване под наем на пасищата, мери за стопанската 2010/2011 год. 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 
 4.6. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: провеждане на   

процедура за отдаване под наем на земеделски земи от Общинския Поземлен Фонд. 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 
4.7. Вносител: Михайл Кольов Михайлов – Председател на УС на Сдружение” Нов път” с. 

Хайредин, относно: Вземане Решение за съответствие на дейностите по проект „ Социален 

парк „ Нов път” – изграждане на офис помещения за предоставяне на социални услуги за 

възрастни хора, хора с увреждания и други уязвими групи” с общински план за развитие на 

община Хайредин. 

                                                                                   Докл. Михайл Михайлов – Председател на УС  

                                                                                  на Сдружение „ Нов път” с. Хайредин 

 4.8. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на общината, относно: Подкрепяне проект за 

въвеждане на задължителната предучилищна подготовка за децата, навършили петгодишна 

възраст от учебната 2010/2011 г.                                                                            

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

    

4.9.Вносител: Будьони Замфиров –общински съветник, относно: Заявление за прекратяване 

на възнагражденията на  Будьони Замфиров Хинов – общински съветник, приет  като такъв с 

Протокол № 5/29.02.2008 г.  

                                                                                Докл. Б. Замфиров – общински съветник  

 

4.10. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Участие на 

община Хайредин с Проект” Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Хайредин – 

с. Ботево до границата със с. Липница по мярка 231 „„ Основни услуги за населението и 

икономиката в селските райони”. 

 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

4.11. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Участие на 

община Хайредин с Проект” Ремонтни работи на съоръжение на общински път VRC2163” по 

мярка 231 „„ Основни услуги за населението и икономиката в селските райони”. 

 

                                                                               Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

4.12. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Участие на 

община Хайредин с Проект” Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Ботево – с. 

Бързина по мярка 231 „ Основни услуги за населението и икономиката в селските райони”. 

 

                                                                              Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

 

5. Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение за месец   

септември на 2010 г. 

                                                                               Докл. Гиздова – Председател на ПК по  

                                                                              „Социални дейности” 

6. Питания, изказвания и предложения на граждани. 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    11 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -           1  

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА 
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При гласуването на дневния ред отсъства г – н Цветомир Кръстев  – общински 

съветник. 

                 След като бе гласуван дневния ред думата поиска г- н Будьони Замфиров   

Будьони Замфиров – общински съветник,  по процедура и предложи, за да бъдат 

освободени ръководителите на учебни заведения  т. 4.1.Вносител: Веселка Евтимова – 

Директор на ОУ „ Христо Ботев” Манастирище, относно: ново искане за утвърждаване на 

маломерни и слети паралелки за учебната 2010/2011г.,и 4.2.Вносител: Силвия Крумова – 

Директор на ОДЗ „Славейче”, относно: оптимизиране на мрежата детски градини на 

територията на общината Хайредин, да се разгледат непосредствено след устната 

информация на директорите на учебните заведения. 

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави на гласуване това 

предложение и съвета гласува: 

 

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -           1  

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

             Г  - н В. Александров: Уважаеми общински съветници,преминаваме към 

обсъждане на дневния ред. 

По т.1 от дневния ред:  Устна информация за откриването на новата учебна   

                                           2010/2011 г. 

                   По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на ръководителите на учебни заведения на 

територията на община Хайредин. 
                 Анна Иванова Цветкова – Директор на ОУ „Г. Червеняшки” с. Михайлово:  

Благодаря на г – н Стойков, за оказаното съдействие за довършването на ремонтните дейности 

в училището в с. Михайлово. На 15.09.2010 г. , ОУ „ Г. Червеняшки” отвори врати за всички 

ученици и учебният процес е започнал нормално в 09.00 ч., удари първият училищен 

звънец. Броя на учениците към 15 септември е 84 ученика, това показва, че за 

последните десет дни имаме движение. Това е което мога да кажа за сега.  

Бих искала да споделя с общинските съветници, въпроса с целодневната форма на обучение. 

Това е един въпрос които много ме притеснява и тревожи.  

               Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен: 

Училището има готовност за новата учебна 2010/2011 г., материално техническата база е добра, 

кадровото обезпечаване също е добро, от Гражданска защита имаше проверка, след което 

всичко е заверено и подписано. В ОУ „ Св. св. Кирил и Методий”, учениците приветстваха 

целодневната форма на обучение. На 15.09.2010 г.,  с тържествено откриване училището в с. 

Рогозен отвори за първи път врати за своите ученици. 

              Веселка Евтимова – Директор на  ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище: Както 

навсякъде така и ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище на 15.09.2010 г. в 09.00 ч., с тържество 

откри новата учебна година. Материално техническата база е добра, колектива също има 

учители по всички предмети. Притеснява ме момента с целодневната форма на обучение, за нея 

са необходими много средства. 

              Мариянка Вичева – Директор на СОУ „ В. Воденичарски” с. Хайредин:  В СОУ „ 

В. Воденичарски” с. Хайредин има 193 бр., ученици, като от тях 16 бр., са на самостоятелна 

форма на обучение, 56 бр., са начален курс. Откриването на новата 2010/2011 учебна година 

протече с всички ритуали и традиции, учебният процес вече е започнал. За първокласниците ще 

има целодневна форма на обучение, безплатната закуска от първи до четвърти клас също е 

подсигурена. Ремонта е извършен в по – голямата си част, всеки момент чакам и въглищата да 

дойдат. Трудно е това, че все още се отопляваме на дърва, обмисляла съм и някои други 

варианти, но за сега смятам, че ще се справим. 
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           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Предостави думата на 

общинските съветници за въпроси и становища по тази тема.  

           След направените изказвания на директорките на учебните заведения отношение 

по тази точка от дневния ред взеха г – н  Румен Христов, г – н Петър Попов, г – н Будьони 

Замфиров, г- н А. Стефанов – общински съветници. 

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави тази точка 

от дневния ред на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 346 

1.ОбС Хайредин, приема устната информация на Анна Иванова Цветкова – 

Директор на ОУ „Г. Червеняшки” с. Михайлово, Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. 

св. Кирил и Методий” с. Рогозен, Веселка Евтимова – Директор на  ОУ „ Христо Ботев” с. 

Манастирище, Мариянка Вичева – Директор на СОУ „ В. Воденичарски” с. Хайредин за 

откриването на новата учебна 2010/2011 г.; 

2. ОбС Хайредин, възлага на  г- жа Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ 

Хуманитарни дейности” при община Хайредин на следващото заседание на ОбС 

през месец октомври 2010 г., да внесе информация за готовността на учебните 

заведения в общината за въвеждането на целодневната организация на обучение, 

включваща обезпечеността на процеса на обучение от гледна точка на 

материалната база, осигурено финансиране и кадрова обезпеченост. 
 

                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

“ПРОТИВ”   –         1 

“ВЪЗД.СЕ”   -         НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

            

Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин обяви почивка от 10.50 ч., до 

11.00 ч., след което ОбС възобнови своята работа до изчерпване на дневния ред. 

 

По т. 4.1. от дневния ред: Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо   

                                            Ботев” Манастирище, относно: ново искане за утвърждаване   

                                            на  маломерни и слети паралелки за учебната 2010/2011г. 

 

              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на  Председателите на ПК и на останалите общинските съветници. 

              Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: ПК 

подкрепя предложението на г – жа Веселка Евтимова, но да се доизясни броя на 

учениците в паралелките. 

              Г – н Нино Братанов: Смея да кажа, че дори и в новото искане на г – жа 

Евтимова има дублиране на броя на учениците и настоя още веднъж да се направи 

проверка.  

              Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Николай 

Кожухарски,  г – н Петър Попов, г – н Будьони Замфиров – общински съветници. 

              След направените задълбочени дебати и разяснените въпроси г – н В. 

Александров постави тази точка от дневния ред на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 347 

1.  ОбС – Хайредин отменя т. 1 от Решение № 339 на ОбС от 17.08.2010 г., 

Протокол № 36. 
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2.ОбС Хайредин приема ново искане на директора на ОУ „Христо Ботев”, с. 

Манастирище за разрешение и изключения от минималния брой на учениците 

като утвърждава ІІІ-ІV клас, V-VІ клас и VІІ-VІІІ клас -  в 3 /три / сляти, 

маломерни паралелки за учебната 2010/2011 г. по чл. 11, ал. 1, т. 2 и  чл. 11а от 

Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. 

Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на паралелките и 

групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена. 

3. ОбС Хайредин, приема искането на Директора на ОУ „ Христо Ботев” с. 

Манастирище за  разрешение и изключения от минималния брой на учениците 

като утвърждава I клас в самостоятелна маломерна паралелка  за учебната 

2010/2011 г. по чл. 11, ал. 1, т. 2  от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. 

ДВ, бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за 

определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и децата в 

паралелките и в групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите 

на училищата, детските градини и обслужващите звена. 
 

                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

“ПРОТИВ”   –         1 

“ВЪЗД.СЕ”   -         НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т.4.2 от дневния ред:   Вносител: Силвия Крумова – Директор на ОДЗ „Славейче”,   

                                                относно: оптимизиране на мрежата детски градини на територията   

                                                на общината. 

 

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на г –жа Силвия Крумова – Директор на ОДЗ „ Славейче”. 

                Г – жа Силвия Крумова – Директор на ОДЗ „ Славейче” : Госпожи и 

господа общински съветници, във връзка с Решение № 187/16.03.2009 г., на ОбС 

Хайредин по прилагане на Програмата за оптимизация на мрежата от детски 

градини в докладната която съм предложила на Вашето внимание предлагаме филиал 

„ Радост” с. Бързина да бъде закрит. Основания: съгласна Наредба № 7 от 29.12.2000 

г., за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и на децата в 

паралелките и в групите на училищата, детските градини и обслужващите звена / 

загл. Доп. – ДВ. бр. 27 от 2008 г/. Издадено от министъра на образованието и 

науката, обн., ДВ., бр. 4 от 12.01.2001 г.,  в сила от 15.09.2001 г., изм. и доп., бр. 49 от 

17.05.2002 г., бр. 55 от 04.06.2002 г., бр., 74 от 22.08.2003 г., доп.бр., 87 от 03.10.2003 

г., изм. И доп., бр. 27 от 11.03.2008 г., изм., бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 

г., за сформиране на една група в детската градина са необходими минимум 12 деца. 

През изминалата 2009/2010 учебна година броят на децата във филиал „ Радост” не 

надхвърляше 5 – 6 деца.  Наредба № 3 от 18.02.2008 г., за нормативите за численост 

на персонала в системата на народната просвета регламентира числеността на 

персонала за една група. След справка от проведените кампании и срещи с 

родителите на децата от миналата учебна година и за предстоящата учебна година 

се установи, че децата, подлежащи на ДГ и живеещи на територията на с. Бързина 

са под необходимия минимум за съществуване на групата. Предвид и намалените 

средства за заплати и издръжка на Бюджет 2010 г. и след направените разчети 

детското заведение няма необходимите средства за изкуствено задържане на 

филиала.  
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                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на Председателите на ПК. 

                Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: В 

комисията по „ Социални дейности” тази докладна бе разгледана, стана доста 

задълбочен разговор по този въпрос, възникнаха и някои спорове. Предлагаме на ОбС 

да вземе Решение първо да се провери посещението от децата и в двата филиала и в с. 

Бързина и в с. Рогозен, още повече това може да стане и със съдействието на 

общинските съветници.  

               Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: ПК по „ БиФ” 

не предлага на ОбС предложение за решение. 

              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В ПК стана дума 

по – скоро за сградите като проблем отколкото като броят на децата, които 

посещават детското заведение. Стана дума да се направи преценка и по – добър оглед 

на нещата, защото смея да твърдя, че базата в с. Бързина е много по – добра от тази 

в с. Рогозен. 

                Г – жа Силвия Крумова: Господа съветници, аз работя на базата на 

Нормативни документи. От служба ГРАО съм извадила справка с имената на децата 

от която е видно, че такава посещаемост няма да имаме.  

                 Г – жа Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности”:  

Много ми е трудно  да взема отношение по този въпрос, едва ли на някои от 

присъстващите би било лесно, необходимо е всички заедно да кажем как и какво ще се 

прави от тук нататък.  Само след няколко дни г – жа Крумова трябва да бъде на 

заверка във Враца и проблема е много сериозен. Необходимо е проверка за да се 

установи колко е  официалният  списък с броя на децата които  са записани в 

детското заведение и реалната посещаемост. 

                Г – н Светлин Цветков – Кмет на с. Бързина:  Изказвам своето възмущение 

и огорчение от това, че нито аз като кмет на това населено място, нито 

обществеността бяхме запознати по някакъв начин с този идея. Въпреки, че аз като 

Кмет на населеното място през изминалата година  наблюдавам такава тенденция. 

Намирам вина в ръководството, вина и в общинска администрация, имаме всички 

грешка. Тази грешка е управленска, вместо да се опитаме да задържим децата , ние 

като че ли ги изгонихме. Миналата година в детската градина в с. Бързина имаше 

около средна посещаемост 9 – 10 деца, на по – късен етап останаха 5 – 6 деца. По 

нареждане на общинска администрация бе прекратено обучението и филиала в с. 

Бързина временно бе затворен. Нека се провери, че действителното положение 

относно посещението на децата в с. Рогозен в детската градина е същото и там 

също има проблеми.  В подадената докладна от г – жа Крумова няма никакъв анализ, 

никакво обстойно разясняване на проблема. Не се споменава за бъдещето на 

материално техническата база. Преди време същата управленска грешка бе 

допусната с училището в с. Бързина, сега аз като Кмет нас. Бързина съм категорично 

против да се допусне втора. 

             Г – жа Силвия Крумова: Господа съветници и всички присъстващи в залата, 

не сам съгласна и някои неща от изказването на г – н Цветков. Непрекъснато се 

провеждаха родителски срещи, водеха се разговори с родителите на децата които са 

под въпрос за посещението в детското заведение, дори на тези срещи се явяваха 4- 5 

родители.  

              Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Петър Попов – 

общинска съветник, г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”.  

             Г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин: Това е проблем от по – 

висока степен, на фона на демографския срив това е много неприятен момент.Това е 
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обща отговорност  на всички на, ръководители, директори, родители и 

обществеността.  Проблема в с. Бързина е повече от една година, знае се, че 

населението там е предимно без работа, а от там и без доходи. Базата в с. Бързина е 

наистина добра, но е факт, че няма пари и на този етап ние не можем да 

предприемем нищо друго. Със всяка изминала година децата намаляват и аз съм казал, 

че след две години на територията на общината ще има две училища и една детска 

градина.  При нас остава този проблем не решен и ако това се отлага във времето то 

не означава, че всичка ще си оправи. Ситуацията е представяме такава каквато я 

виждаме и нека да се гледа реално на нещата. 

             Г  -н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин след като нямаше 

общински съветници които да желаят думата дебатите бяха прекратени. 

Докладната на г – жа Силвия Крумова – директор на ОДЗ „ Славейче” с. Хайредин 

бе поставена на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 348 

1.ОбС Хайредин не приема предложението на  г- жа Сивия Крумова -Директор на 

ОДЗ „ Славейче” за закриване филиал „ Радост” – с. Бързина. 

 

                                          ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    2 / В. Александров, Цв. Кръстев/ 

“ПРОТИВ”   –      НЯМА 

                                        “ВЪЗД.СЕ”   -     11 / Б. Замфиров, Н. Братанов, П.   

                                                                                             Кременски, Б. Божков, Р.  Христов,   

                                                                                    А. Стефанов, Г. Здравкова, П.   

                                                                                             Попов, Н. Кожухарски, Г. Кръстев,   

                                                   И. Гиздова,  

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА 
 

По т. 2 от дневния ред:   Отчет за работата на ОбА за изпълнение програма за   

                                            състоянието, стопанисването и управлението на   

                                            общинската собственост за 2010г.    

 

             По тази точка от дневния ред г- н В. Александров предостави думата на 

Председателите на ПК. 

             Г –н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”: Отчета за 

работа на ОбА за изпълнение програма за  състоянието, стопанисването и 

управлението на  общинската собственост за 2010г. бе разгледан на комисията по „ 

БиФ” и предлагаме на ОбС да бъде приет.   

              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: На ПК по „ ТСУ” 

тази точка от дневния ред бе разгледана в комисията и предлагаме ОбС да подкрепи 

този материал. 

             Г – н В. Александров предостави думата на вносителя на отчета  за 

работата на ОбА за изпълнение програма за  състоянието, стопанисването и 

управлението на общинската собственост за 2010г. г- жа Валентина Стойчовска 

– ст. спец „ Кадастър и регулация” при община Хайредин.  

    Г – жа Валентина Стойчовска – ст.спец.” Кадастър и регулация” при 

община Хайредин: Уважаеми общински съветници, за изпълнение на целите и 

приоритетите, залегнали в Стратегията за управление на общинската собственост при Община 

Хайредин за периода 2010 – 2011 год. е разработена годишна програма за управление и 

разпореждане с общинското имущество, приета с Решение № 281 от 29.01.2010г. на Общински 

съвет Хайредин.Във връзка с разпоредбите на чл.66а от Закона за общинската собственост, 

чл.4, ал.3 от Наредбата по чл. 8, ал.2 от ЗОС, кметът на общината да съставя и предоставя на 
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общинския съвет отчети за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 

управление по видове и категории обекти, представям на Вашето внимание настоящият отчет 

за периода 01.02.2010г. -  31.08.2010г. В годишната програма за 2010г., извършените дейности 

и постъпилите приходи от общинско имущество се групират в няколко раздела, които са 

поместени в материала. 
В годишната програма, заложените дейности по управлението на общинската собственост, от 

които няма реализирани приходи са в следните направления: 

 Отдаване под наем на терени – За отчетения период няма  дадени терени под наем; 

  Отдаване под наем на общински жилища – За отчетения период няма  дадени 

жилища под наем; 

 Отдаване под наем на движими вещи – За отчетения период няма  дадени под наем 

движими вещи; 

 Отдаване под наем на съоръжения – За отчетения период няма  дадени съоръжения 

под наем; 

 Отдаване под наем на язовири – Язовир „Рогозен 1” и язовир „Бързина” са дадени под 

наем за срок от 5 години, съгласно сключени договори - За отчетения период няма 

постъпления от наеми за тях; 

 Предоставяне имоти на концесия – Община Хайредин има 1 действащ концесионен 

договор за предоставяне на язовир „Рогозен 2” – Годишен приход от него няма; 

Общата площ на земите, отдадени чрез търг,оземляване, аренда, под наем на безимотни и 

малоимотни граждани за срок от една стопанска година е 4663.854 дка., а плащанията за 

календарната 2010г. възлизат на 71 590.42 лв. 

Г – жа Таня Андреева – Административен секретар на община Хайредин: извършени 

са следните процедури: 

 Отдаване под наем на земеделска земя на търг – От предоставените под наем 

земеделски земи, чрез публично обявен търг, приходите възлизат на стойност – 

58 534.61 лв. за отдадени общо 2167.854 дка.Очакваните годишни приходи бяха в 

размер на 40 049.00 лв.; 

 Отдаване под наем на земеделски земи за оземление – от предоставените 169.000 дка., 

приходите са 1 416.81 лв., при прогнозирани постъпления 1 416.81 лв.; 

 Отдаване под наем на общински мери и пасища – очакваните постъпления от тази 

група имоти беше в размер на 5 000.00 лв. За селскостопанската година за 

управлението на пасища и мери – публична общинска собственост се сключиха 16 

договора за 2327.000 дка., приходите са 11 639.00 лв. 

През отчетения период от длъжностните лица са изготвени 83 броя актове за общинска 

собственост, за същия период са образувани и изпратени в Областна администрация – Враца 10 

броя преписки за деактуване от актовите книги на държавни имоти.Във връзка с изискванията 

на Наредба № 8 от 17 ХІІ 2009г. за утвърждаване на образците на актовете за общинска 

собственост, издадена от МРРБ и МП /Обн.ДВ. бр.1 от 05.01.2010г./, предстои актуализация на 

съставените в по-ранен период актове и тяхното вписване в Районен съд – Козлодуй.  

Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Петър Попов, г – н Георги 

Кръстев, г – н Будьони Замфиров – общински съветници. 

 Г- н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин:  Тази 2010 г., е една трудна в 

икономически и финансов аспект година и е логично да се наблюдава ограничен инвеститорски 

интерес и застой в търсенето на имоти – общинска собственост, които Община Хайредин има 

намерение да предостави под наем и имоти, които има намерение да продаде.Изразена в цифри 

анализа за Община Хайредин има следните измерения: при залегнали в годишната програма за 

2010г. приходи от общинско имущество в размер на 127 336.87 лв., през годината са постъпили 

79 074.10 лв.  Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост е 

отворен документ, ЗОС позволява при необходимост да бъде актуализирана, с цел нарастване 

на приходите от общинското имущество.На този етап, за осигуряване на по-дългосрочни 

постъпления в общинския бюджет е необходимо търсене на нови по -актуални начини за 

стопанисване и разпореждане с общинските имоти, създаване на публично - частни 

партньорства, участие в съвместни дружества, предоставяне на концесии и др. 
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Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави точка трета от 

дневния ред на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 349 

1.ОбС Хайредин,на основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА  приема годишния 

отчет за състоянието, управлението и разпореждането с общинското имущество на 

Община Хайредин за периода 01.02.2010г. – 31.08.2010г. 

2. ОбС Хайредин, възлага на общинска администрация да приеме допълнителни 

мерки и предприеме действия за събиране на средствата от физическите и 

юридическите лица за ползване на обекти и земи общинска собственост и 

подписали договори съгласно Решение на ОбС. 

 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    10 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -             1  

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 
При гласуването отсъстват г – жа  Искра Гиздова и г – н Петър Попов – общински 

съветници. 

По т. 3  от дневния ред: Актуализация на Наредба № 5 за реда на   

                                       придобиване,управление и   разпореждане с общинско   

                                       имущество  
 

 

              По тази точка от дневния ред г – н В. Александров предостави думата 

на Председателите на ПК. 
               Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: К комисията бе 

разгледана тази точка от дневния ред, станаха дебати и възникнаха някои въпроси. На 

ПК присъства и г – жа В. Стойчовска – ст. спец „ Кадастър и регулация” в община 

Хайредин, която внесе някои пояснения. Приветстваме приемането на тази Наредба и се 

надяваме да има контрол по това управление. 

               Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В комисията по „ 

ТСУ” се разгледа този материал. Предлагаме на ОбС да бъде приет и да бъдат засилени 

организационните мерки. 

              Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: В ПК  

тази точка от дневния ред не бе разглеждана. 

                   Предложено бе направено Наредба № 5 за реда на  придобиване,управление и   

разпореждане с общинско  имущество да бъде гласувана като цяло. 

                   Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави 

думата на г – жа В. Стойчовка – ст. спец. „ Кадастър и  регулация” в община 

Хайредин. 
         В. Стойчовска: Закона за общинската собственост претърпя множество промени, 

като най-съществените изменения на Закона бяха обнародвани в ДВ брой 54 от 13.06.2008г. и 

на 17.07.2008г. влезе в сила поредния Закон за изменение и допълнение на Закона за 

общинската собственост. Тези изменения не са визирани в Наредба № 5 на ОбС Хайредин, 

поради факта, че нашата Наредба е приета в по ранен период с Решение № 310 от 25.03.2005г. и 

същата бе актуализирана частично на 21.04.2008г. На този етап съществуват трудности в 

практиката по прилагането на Наредбата, което съвсем очевидно доказва необходимостта от 

приемане на нов текст на Наредба № 5 на ОбС Хайредин за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинското имущество. Този проблем бе поставен с основание и в отчета на 

Председателя на ОбС - Хайредин за работа на общинския съвет през първото полугодие на 

2010г.С оглед на изложеното, предлагам на Вашето внимание проект на решение за приемане 

на нова Наредба № 5 - актуализация за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинското имущество на Община Хайредин. 
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РЕШЕНИЕ 

№ 350 
1.Отменя Наредба № 5 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, приета с Решение № 310/25.03.2005г. на ОбС - Хайредин. 

2.Приема актуализирана Наредба № 5 за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

3. ОбС Хайредин, възлага на ОбА да разработи в срок до 30.10.2010 г., конкретни 

организационни и контролни мерки, за изпълнение и спазване на изискванията на 

Наредба № 5 за реда на придобиване, управление и   разпореждане с общинско   

имущество. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    11 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА  

Наредба № 5 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество,  

СЕ ПРИЕМА 

При гласуването отсъства г –н Нино Братанов и Петър Кременски – общински 

съветници. 
По т.4.3 от дневния ред: Вносител: Николай Кожухарски – Председател на ПК по „Б и Ф”,   

                                           относно: ново  обсъждане на решение № 340 от 17.08.2010г. на ОбС –   

                                           Хайредин на основа на Правилника за организацията и дейността  на          

                                           ОбС. 

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на Председателя на ПК по „ БиФ”, които е и вносител на тази докладна. 

                Г – н Николай  Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Уважаеми 

колеги, въпросното Решение се отнася до осигуряването на средствата за ОУ „ 

Христо Ботев” с. Манастирище, гласувано на миналата редовна сесия. Това Решение 

се отнася до спирането на възнагражденията на ОбС които да се предоставят на ОУ 

„ Христо Ботев”. Мотивите са следните: новото искане на директора на ОУ „ 

Христо Ботев” г – жа Веселка Евтимова и отказа й от допълнителни средства за 

дофинансиране на училището. Прибързаното и емоционално вземане на Решение без 

достатъчно  задълбочено обсъждане. 

               Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”, г – н 

Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ” и г – жа Галина Здравкова – 

Председател на ПК по „ Контрол на решенията” също подкрепиха предложението 

на г – н Кожухарски. 

             След което г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин 

постави докладната на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 351 

1. ОбС Хайредин, отменя Решение № 340/17.08.2010 г.; 

2. ОбС Хайредин, предлага на общинските съветници, които желаят да 

подпомогнат училището с лични средства да уведомят Председателя на 

ОбС за размера на средствата и начинът на тяхното осигуряване. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –              1  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА  

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 

 
По т.4.4 от дневния ред: Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС - Хайредин,   
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                                            относно: молба  на  В. Александров – Председател на ОбС Хайредин,   

                                           за ползване на неплатен отпуск. 

              Г – н В. Александров: Уважаеми общински съветници, на основание чл. 160, 

ал. 1 от Кодекса на труда, в  заявление съм посочил периода  които мамя да ми бъде 

разрешено да ползвам неплатен годишен отпуск в размер на 10 / десет / работни дни.  

             Това заявление бе предоставено на вниманието на всички общински съветници 

и Председателите на ПК потвърдиха, че е разглеждано на ПК, като предлагат ОбС 

да подкрепи искането на г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин. След 

което г – н Александров го постави на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 352 

1.ОбС Хайредин, на основание чл. 160, ал. 1 от КТ приема молбата на Васил 

Александров Василев – Председател на ОбС Хайредин да ползва неплатен 

годишен отпуск в размер на 10 / десет / работни дни, считано от 27.09.2010 г., до 

08.10.2010 г., включително. 

2. По време на отпуска Председателя на ОбС да обслужва и се отзовава при 

необходимост в ОбС Хайредин. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    10 

“ПРОТИВ”   –              НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -               3 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 

 

 

По т. 4.5 от дневния ред:  Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин,   

                                                  относно: определяне на   условията за отдаване под наем на   

                                                  пасищата, мери за стопанската 2010/2011 год. 

 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на Председателите на ПК. 

                   Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Този 

материал бе разгледан в комисията по „ Бюджет и Финанси”и предлагаме на ОбС да 

бъде приет. 

                  Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Тази точка от 

дневния ред бе обсъждана и дебатирана в ПК по „ ТСУ” и комисията предлага ОбС да 

я подкрепи. 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на г – жа Таня Андреева – Административен секретар на община Хайредин. 

                 Г – жа Таня Андреева – Административен секретар на община Хайредин: 
С цел прецизиране  на основанията за определяне на условията за отдаване под наем на пасища, 

мери за стопанската 2010/2011 год. и на основание чл.21, ал.1 т.8 от ЗМСМА, в съответсвие с 

изискванията на чл.25, ал.1; чл.37 “о” и чл.37”п” от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи,  Ви е предложена на вниманието докладна от Кмета на община Хайредин. 
Годишен план за паша, както следва: 

 

Землище дка /пасища, мери/ 

Хайредин 3430,642 

Михайлово 2177,758 

Манастирище 1586,283 

Бързина 2416,572 

Рогозен 4321,913 

Ботево 95,819 

Всичко: 14028,987 
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В зависимост от наличността следните минимални площи за всички землища на територията на 

Община Хайредин на декар за мери и пасища - общинска собственост предоставяни за общо и 

индивидуално ползване на земеделски стопани, отглеждащи пасищни животни, или на лица, 

които са поели задължението да ги подържат в добро земеделско и екологично състояние, 

както следва: 

Вид/род на животното Възраст на животното Полагащите се минимални площи 

  

Едър рогат добитък 

  

Над 24 мес. мин. 0,5 ха 

От 2 до 8 мес. мин. 0,1 ха 

От 8 до 24 мес. мин. 0,2 ха 

Дребен рогат добитък Без значение мин. 0,05 ха 

Еднокопитни Без значение мин.05 ха 

 

Обща площ на физическите блокове и парцелите  на общинските мери и пасища в размер  1402,89 

ха за цялата община по населени места, подлежащи на предоставяне на земеделските стопани – 

животновъди за последващо кандидатстване в Разплащателната агенция за получаване на директни 

плащания по схемата за единно плащане на площ. 

Такса за ползване на общинските мери и пасища в размер на 5 лв.на дка. 

 Срокът за отдаване на общинските мери и пасища да е за 5 /пет/ години,а по искане на  

наемателите договорът може  да се сключи и за по-кратък срок. 

 Предлагам следните правила за ползване на общинските мери и пасища: 

а/ Задължения на общината: 

 Да осигури безпрепятствено ползване на предоставените общински мери и пасища 

от местното население за пашуване на притежаваните от тях животни. 

 Да предоставя периодична информация и методически указания на ползвателите 

относно необходимите мероприяти по поддържан и опазване на мерите и пасищата. 

 б/ Задължения на ползвателите е да осигуряват стриктното прилагане на 

технологичните и организационните мероприятия: 

 Да не променя предназначението на мерите и пасищата 

 Да не използват мерите и пасищата за неземеделски нужди 

 Да не допускат замърсяването на пасищата  и мерите с битови,строителни 

,производствени ,опасни  и други отпадъци. 

 Забранява се паленето на растителност в мерите и пасищата 

 Подобряване на мерите и пасищата чрез оптимизиране на минералното торене; 

 Органично торене на мерите и пасищата; 

 Борба с плевелите и вредната растителност; 

 Подсяване на деградирали мери и пасища; 

 Основно подобряване на мери и пасища при нископродуктивни естествени 

тревостои със силно влошен тревен състав; 

 Напояване на мерите и пасищата/там където има условия за напояване/; 

 Поддържане на мерите и пасищата чрез традиционните земеделски практики /паша/ 

и/или косене; 

 Рационално и щадящо използване на мерите и пасищата. 

 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави докладната на 

гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 353 

1. ОбС Хайредин, на основание чл.21, ал.1 , т. 8 от ЗМСМА , в съответствие с 

изискванията на чл. 25, ал. 1, чл. 37, “о” и чл.37”п” от Закона за собствеността и 

ползването на земеделските земи,приема годишен план за паша 
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Както следва: 

 

Землище дка /пасища, мери/ 

Хайредин 3430,642 

Михайлово 2177,758 

Манастирище 1586,283 

Бързина 2416,572 

Рогозен 4321,913 

Ботево 95,819 

Всичко: 14028,987 

2. В зависимост от наличността следните минимални площи за всички землища на 

територията на Община Хайредин на декар за мери и пасища - общинска собственост 

предоставяни за общо и индивидуално ползване на земеделски стопани, отглеждащи 

пасищни животни, или на лица, които са поели задължението да ги подържат в добро 

земеделско и екологично състояние, както следва: 

Вид/род на животното Възраст на животното Полагащите се минимални площи 

  

Едър рогат добитък 

  

Над 24 мес. мин. 0,5 ха 

От 2 до 8 мес. мин. 0,1 ха 

От 8 до 24 мес. мин. 0,2 ха 

Дребен рогат добитък Без значение мин. 0,05 ха 

Еднокопитни Без значение мин.05 ха 

 

3. Обща площ на физическите блокове и парцелите  на общинските мери и пасища в размер  

1402,89 ха за цялата община по населени места, подлежащи на предоставяне на земеделските 

стопани – животновъди за последващо кандидатстване в Разплащателната агенция за 

получаване на директни плащания по схемата за единно плащане на площ. 

4. Такса за ползване на общинските мери и пасища в размер на 5 лв.на дка. 

5. Срокът за отдаване на общинските мери и пасища да е за 5 /пет/ години,а по искане на  

наемателите договорът може  да се сключи и за по-кратък срок. 

6. Приемат се  следните правила за ползване на общинските мери и пасища: 

а/ Задължения на общината: 

 Да осигури безпрепятствено ползване на предоставените общински мери и 

пасища от местното население за пашуване на притежаваните от тях животни. 

 Да предоставя периодична информация и методически указания на 

ползвателите относно необходимите мероприяти по поддържан и опазване на 

мерите и пасищата. 

 б/ Задължения на ползвателите е да осигуряват стриктното прилагане на 

технологичните и организационните мероприятия: 

 Да не променя предназначението на мерите и пасищата 

 Да не използват мерите и пасищата за неземеделски нужди 

 Да не допускат замърсяването на пасищата  и мерите с битови,строителни 

,производствени ,опасни  и други отпадъци. 

 Забранява се паленето на растителност в мерите и пасищата 

 Подобряване на мерите и пасищата чрез оптимизиране на минералното торене; 

 Органично торене на мерите и пасищата; 

 Борба с плевелите и вредната растителност; 

 Подсяване на деградирали мери и пасища; 

 Основно подобряване на мери и пасища при нископродуктивни естествени 

тревостои със силно влошен тревен състав; 
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 Напояване на мерите и пасищата/там където има условия за напояване/; 

 Поддържане на мерите и пасищата чрез традиционните земеделски практики 

/паша/ и/или косене; 

 Рационално и щадящо използване на мерите и пасищата. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    11 

                                                  “ПРОТИВ”   –      НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -              1  

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 

По т.4.6 от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин,     

                                                относно: провеждане на   процедура за отдаване под наем на   

                                               земеделски земи от Общинския Поземлен Фонд 

  
           По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин 

предостави думата на Председателите на ПК. 

           Единодушно бе изразено мнение, че докладната е разглеждана на комисиите и 

председателите предлагат да бъде подкрепена. 

          Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, след като нямаше други 

предложения и изказвания по тази точка от дневния ред постави докладната на 

гласувани и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 354 

1.Общински съвет Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1, т.8 от ЗМСМА и чл., 8, ал. 

1 и ал. 2 от ЗОС,  упълномощава кмета на Община – Хайредин да проведе 

процедура за отдаване под наем на свободни земи от ОПФ за землищата на селата 

Манастирище, Михайлово и Бързина по приложен опис за срок от четири 

стопански години ,съгласно изискванията на Наредба № 5, приета с Решение на 

ОбС  № 350 от 17.09.2010 г. 

2.Общински съвет Хайредин,  приема начална тръжна цена в размер на 25.00 лв. и 

депозит -10 % от началната тръжна цена. 

 

Приложение:     Опис на земи от ОПФ за землищата на селата Манастирище,  

                             Михайлово и Бързина:  

 

№ 

по 

ред 

№ на 

имот 

дка категория нтп землище 

1 2027 10,396 ІІІ нива Михайлово 

2 9001 83,981 ІІІ нива Михайлово 

3 11045 1,492 ІІІ нива Михайлово 

4 12038 2,004 ІІІ нива Михайлово 

5 16030 6,298 ІІІ нива Михайлово 

6 24014 21,013 ІІІ нива Михайлово 

7 26026 1,912 ІІІ нива Михайлово 

8 27022 12,376 ІІІ нива Михайлово 

9 33006 3,176 ІІІ нива Михайлово 

10 33047 2,842 ІІІ нива Михайлово 

11 35010 43,492 ІІІ нива Михайлово 

12 45001 23,700 ІІІ нива Михайлово 

13 47020 0,611 ІІІ нива Михайлово 

14 53007 3,249 ІІІ нива Михайлово 

15 65019 13,566 ІІІ нива Михайлово 
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16 65020 13,567 ІІІ нива Михайлово 

17 част от                
66038 19,537 

ІІІ нива Михайлово 

18 74014 5,898 ІІІ нива Михайлово 

19 85026 9,613 ІІІ нива Михайлово 

20 93004 5,825 ІІІ нива Михайлово 

21 93020 138,52 ІІІ нива Михайлово 

22 98007 0,998 ІІІ нива Михайлово 

23 102095 5,692 ІІІ нива Михайлово 

24 102096 9,924 ІІІ нива Михайлово 

25 102098 2,586 ІІІ нива Михайлово 

26 102099 2,066 ІІІ нива Михайлово 

27 102111 0,997 ІІІ нива Михайлово 

28 102112 1,596 ІІІ нива Михайлово 

29 103001 11,042 ІІІ нива Михайлово 

30 104003 29,995 VІІ нива Михайлово 

31 104039 3,277 VІІ нива Михайлово 

32 114015 3,016 ІІІ нива Михайлово 

33 115003 2,803 ІІІ нива Михайлово 

34 115004 2,795 ІІІ нива Михайлово 

35 115006 2,477 ІІІ нива Михайлово 

36 119004 2,430 ІІІ нива Михайлово 

37 78009 10,735 ІІІ нива Михайлово 

38 79001 3,811 ІІІ нива Михайлово 

39 49005 8,825 ІІІ нива Михайлово 

40 120003 8,686 ІІІ нива Михайлово 

41 1038 4,389 ІІІ нива Бързина 

42 1055 3,624 ІІІ нива Бързина 

43 1061 4,001 ІІІ нива Бързина 

44 1064 5,683 ІІІ нива Бързина 

45 1073 11,671 ІІІ нива Бързина 

46 1082 9,104 ІІІ нива Бързина 

47 1086 4,302 ІІІ нива Бързина 

48 1110 6,282 ІІІ нива Бързина 

49 2023 1,465 ІІІ нива Бързина 

50 2072 0,499 ІІІ нива Бързина 

51 3025 2,127 ІІІ нива Бързина 

52 4041 1,533 ІІІ нива Бързина 

53 4055 1,036 ІІІ нива Бързина 

54 4062 4,949 ІІІ нива Бързина 

55 4085 15,377 ІІІ нива Бързина 

56 6021 8,831 ІІІ нива Бързина 

57 7023 42,68 ІІІ нива Бързина 

58 6006 0,512 ІІІ нива Манастирище 

59 6007 0,584 V нива Манастирище 

60 4020 1,889 ІV ливада Манастирище 

61 30017 0,856 ІV ливада Манастирище 

62 30018 2,294 ІV ливада Манастирище 

63 32001 46,15 ІV ливада Манастирище 
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ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –      НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -       НЯМА  

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 

 
По т.4.7 от дневния ред:  Вносител: Михайл Кольов Михайлов – Председател на УС на   

                                             Сдружение” Нов път” с. Хайредин, относно: Вземане Решение за   

                                             съответствие на дейностите по проект „ Социален парк „ Нов път” –   

                                             изграждане на офис помещения за предоставяне на социални услуги   

                                             за възрастни хора, хора с увреждания и други уязвими групи” с   

                                             общински план за развитие на община Хайредин. 

 

                   Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Тази докладна от Михайл 

Кольов Михайлов е представена на вниманието на ОбС, също така е разглеждана и на ПК. 

Става дума за вземане на Решение от ОбС за съответствие на дейностите по проект „ 

Социален парк „ Нов път” –   изграждане на офис помещения за предоставяне на социални 

услуги  за възрастни хора, хора с увреждания и други уязвими групи” с общински план за 

развитие на община Хайредин. В докладната е разяснено, че сдружение „ Нов Път” с. 

Хайредин е утвърден доставчик на социални услуги на територията на община Хайредин. 

Обяснено е, че в момента Сдружението разработва проект по Програмата за развитие на 

селските райони, мярка 321 „ Основни услуги за населението и икономиката в селските 

райони”. Целта на проекта е изграждането на офис помещения за предоставяне на социални 

услуги за възрастни хора, хора с увреждания и други  уязвими групи. По проекта се планира 

ремонт и реконструкция, оборудване и обзавеждане на помещенията на сградата на ул. „ Д. 

Чергарска” № 9, с. Хайредин. Планираните дейности са в съответствие с Приоритет 3 „ 

Модернизиране на администрацията и подобряване на достъпа до основни публични услуги цел 

„ Подобряване на достъпа до здравни  и социални услуги” на  Общински план за развитие на 

община Хайредин. От общинска администрация Хайредин е издадено становище, относно: 

съответствие на проект „ Социален парк” на сдружение „ Нов път” с. Хайредин с общинския 

план за развитие, което също Ви е предоставено на вниманието. 

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Председателите на ПК. 

                 Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”, г – н Будьони Замфиров 

– Председател на ПК по „ ТСУ”,  г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални 

дейности”, г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията 

изразиха мнение, че подкрепят докладната и предлагат на ОбС Хайредин да се вземе 

положително Решение. 

             Г – н В. Александров подложи точка  4.7 от дневния ред  на гласувани и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 355 

64 33001 2,628 ІV ливада Манастирище 

65 34020 3 ІV ливада Манастирище 

66 43005 3,857 ІV ливада Манастирище 

67 43006 3,13 ІV ливада Манастирище 

68 43010 2,92 ІV ливада Манастирище 

69 50002 2,501 ІV ливада Манастирище 

70 57009 0,79 ІV ливада Манастирище 

71 60004 1,45 ІV ливада Манастирище 

72 60018 1,305 ІV ливада Манастирище 

73 99005 2,142 ІV ливада Манастирище 

74 99007 48,439 ІV ливада Манастирище 

75 114002 0,424 ІV ливада Манастирище 
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1.ОбС Хайредин, приема докладната на Председателя на Сдружение „ Нов път” с. 

Хайредин по Проект Социален парк „ Нов път” за изграждане на офис помещения за 

предоставяне на социални услуги за възрастни хора, хора с увреждания и други уязвими 

групи” съответства с Приоритет 5  от Общинския План за развитие 2007 - 2013 г., 

„Модернизиране на администрацията и подобряване на достъпа до основни публични 

услуги” . 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –      НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -       НЯМА  

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 

По т. 4.8.  от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков – Кмет на общината, относно:   

                                               Подкрепа на проект за въвеждане на задължителната предучилищна   

                                               подготовка за децата, навършили петгодишна възраст от учебната    

                                              2010/2011 г. 

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г –

жа Ирина Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности” в община Хайредин.. 

                 Г- жа Ирина Цонова  –  гл. експерт „ Хуманитарни дейности”: Относно Писмо 

Изх. № 9110 – 13/11.08.2010 г. на Министъра на образованието, младежта и науката във 

връзка с поетапно въвеждане на задължителната предучилищна подготовка за децата, 

навършили петгодишна възраст е необходимо Решение на ОбС за включване на община 

Хайредин в проекта за въвеждане на задължителната предучилищна подготовка.  Изискват 

се от МОМН следните документи: заявка от кмета на общината, с което изразяваме 

желание за включване на община Хайредин от учебната 2010/2011 г., и декларация, подписана 

от кмета на общината, че разполагаме с необходимата материално техническа база и ,че 

гарантираме задължителен обхват на всички деца, които навършват пет години през 2010 г. 

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Председателите на ПК. 

                 Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”, г – н Будьони Замфиров 

– Председател на ПК по „ ТСУ”,  г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални 

дейности”, г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията 

изразиха мнение, че подкрепят докладната и предлагат на ОбС Хайредин да се вземе 

положително Решение. 

 

           Г- н  В. Александров подложи докладната на гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 

№ 356 

1. ОбС Хайредин, подкрепя включването на община Хайредин в проекта за 

въвеждане на задължителната предучилищна подготовка за децата, 

навършили петгодишна възраст от учебната 201/2011 г. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –      НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -       НЯМА  

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА 
 

По т.4.9 от дневния ред: Вносител: Будьони Замфиров –общински съветник, относно:  

                                            Заявление за прекратяване на възнагражденията на  Будьони   

                                            Замфиров Хинов – общински съветник, приет  като такъв с Протокол   

                                            № 5/29.02.2008 г. 

 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – н 

Будьони Замфиров Хинов – общински съветник и вносител на заявлението. 
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                 Г – н Будьони Замфиров Хинов – общински съветник: Във връзка с 

предстоящото ми пенсиониране, при оформяне на документите за НОИ, е необходимо 

да представя Решение за прекратено заплащане на възнаграждението ме като общински 

съветник. В тази връзка на Вашето внимание съм представил документ , които е 

разгледан на ПК. В тази насока е необходимо да бъдат взети две решения, а именно: 

прекратява изплащането на възнаграждение на Будьони Замфиров Хинов – общински 

съветник, считано от 20.09.2010 г. Възстановява изплащането на възнаграждение на 

Будьони Замфиров Хинов, считано от 22.09.2010 г. 

                 След като нямаше други общински съветници, които да вземат 

отношение по тази точка от дневния ред г – н В. Александров я подложи на 

гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 357 

 

1.ОбС Хайредин, съгласно чл. 21, ал. 3 и чл. 34 от ЗМСМА и във връзка с 

пенсионирането на Будьони Замфиров Хинов, прекратява изплащането на 

възнаграждението на общинския съветник Будьони Замфиров Хинов, считано от 

20.09.2010 г. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   12 

                                                       “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

           “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМЯ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

Г – н Б. Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ” не гласува 
 

РЕШЕНИЕ 

№ 358 

1.ОбС Хайредин, съгласно чл. 21, ал. 3 и чл. 34 от ЗМСМА и във връзка с Решение 

№ 357/27.09.2010 г.,  на Будьони Замфиров Хинов, възстановява  изплащането на 

възнаграждението на общинския съветник Будьони Замфиров Хинов, считано от 

22.09.2010 г. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   12 

                                                        “ПРОТИВ”   –    НЯМА     

           “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМЯ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

Г – н Б. Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ” не гласува 

 
По т.4.10 от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин,   

                                              относно:  Участие на община Хайредин с Проект” Реконструкция и   

                                              рехабилитация на пътен участък   – с. Хайредин – с. Ботево до   

                                              границата със с. Липница по мярка 321„ Основни услуги за   

                                              населението и икономиката в селските райони”. 

 

                 Г- н В. Александров -  Председател на ОбС Хайредин: В Общинският план за 

развитие на Община Хайредин 2008г.-2013г., в Приоритет ІV “Формиране на 

качествена жизнена среда в Общината” една от основните цели е “Подобряване на 

транспортната, техническата и комуникационната инфраструктура на общината” с 

първа мярка “Реконструкция на рехабилитация на общинската пътна мрежа”. 

Възможностите които предлагат средствата от европейските фондове, свързани с 

финансирането на инициативи от подобен вид, ни дават основание да кандидатстваме с 
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настоящия проект. Конкретния финансов инструмент, към който ще насочим своите 

намерения е Програмата за развитие на селските райони 2007-2013г. Проектът ” 

Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с.Хайредин – с.Ботево до границата 

със с.Липница” се финансира  по схема за безвъзмездна финансова помощ по мярка 321 

“ОСНОВНИ УСЛУГИ ЗА НАСЕЛЕНИЕТО И ИКОНОМИКАТА В СЕЛСКИТЕ 

РАЙОНИ”, Ос 3 "КАЧЕСТВОТО НА ЖИВОТ В СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ И 

РАЗНООБРАЗЯВАНЕ НА СЕЛСКАТА ИКОНОМИКА" от Програмата за развитие на 

селските райони 2007-2013г. /ПРСР/ 

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на 

Председателите на ПК. 
                 Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”, г – н Будьони Замфиров 

– Председател на ПК по „ ТСУ”,  г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални 

дейности”, г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията 

изразиха мнение, че подкрепят докладната и предлагат на ОбС Хайредин да се вземе 

положително Решение. 

              След като нямаше други предложения и допълнения по тази точка от 

дневния ред г – н В. Александров постави т. 4.10 от дневния ред: Вносител: Радослав 

Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Проект” Реконструкция и рехабилитация 

на пътен участък   – с. Хайредин – с. Ботево до границата със с. Липница и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 359 

1. ОбС Хайредин, на основание чл.21, ал. 1, т.8 от ЗМСМА,одобрява 

кандидатстване на Община Хайредин по реда и начина, определен от 

Разплащателна Агенция, Министерство на земеделието и храните, с цел 

получаване на безвъзмездно финансиране от последната за проект с 

наименование: ” Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с.Хайредин 

– с.Ботево до границата със с.Липница“ по мярка 321„ Основни услуги за   

населението и икономиката в селските райони”. 

2. ОбС Хайредин,потвърждава, че всички дейности по проекта с наименование: ” 

Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с.Хайредин – с.Ботево до 

границата със с.Липница“ отговарят на приоритетите на Плана за развитие на 

Община Хайредин 2008-2013г. 

3. ОбС Хайредин, възлага на Кмета на общината да подготви и внесе 

необходимата за проекта документация. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   13 

                                                         “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

           “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМЯ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 
По 4.11 от дневния ред:  Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин,   

                                            относно: Участие на община Хайредин с  Проект” Ремонтни работи   

                                            на съоръжение на общински път VRC2163” по мярка 321 „ Основни   

                                            услуги за  населението и икономиката в селските райони”. 

 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: В Общинският 

план за развитие на Община Хайредин 2008г.-2013г., в Приоритет ІV “Формиране на 

качествена жизнена среда в Общината” една от основните цели е “Подобряване на 

транспортната, техническата и комуникационната инфраструктура на общината” с 

първа мярка “Реконструкция на рехабилитация на общинската пътна мрежа”. Проектът 

” Ремонтни работи на съоръжение на общински път VRC2163” се финансира  по схема 

за безвъзмездна финансова помощ по мярка 321 “ОСНОВНИ УСЛУГИ ЗА 
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НАСЕЛЕНИЕТО И ИКОНОМИКАТА В СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ”, Ос 3 

"КАЧЕСТВОТО НА ЖИВОТ В СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ И РАЗНООБРАЗЯВАНЕ 

НА СЕЛСКАТА ИКОНОМИКА" от Програмата за развитие на селските райони 

2007-2013г. /ПРСР/ 
                  Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”, г – н Будьони 

Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”,  г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ 

Социални дейности”, г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 

решенията изразиха мнение, че подкрепят докладната и предлагат на ОбС Хайредин да се 

вземе положително Решение. 

              След като нямаше други предложения и допълнения по тази точка от 

дневния ред г – н В. Александров постави т. 4.11 относно: Проект” Ремонтни работи 

на съоръжение на общински път  VRC2163”. 

РЕШЕНИЕ 

№ 360 

1. ОбС Хайредин, на основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, одобрява 

кандидатстване на Община Хайредин по реда и начина, определен от 

Разплащателна Агенция, Министерство на земеделието и храните, с цел 

получаване на безвъзмездно финансиране от последната за проект с 

наименование: ”Ремонтни работи на съоръжение на общински път VRC2163 “  по 

мярка 321 „ Основни услуги за  населението и икономиката в селските райони”. 

2. ОбС Хайредин,потвърждава, че всички дейности по проекта с наименование: 

”Ремонтни работи на съоръжение на общински път VRC2163“ отговарят на 

приоритетите на Плана за развитие на Община Хайредин 2008-2013г. 

3. ОбС Хайредин, възлага на Кмета на общината да подготви и внесе 

необходимата за проекта документация. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   13 

                                                         “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

           “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМЯ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По 4.12 от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин,   

                                              относно: Участие на община Хайредин с  Проект” Реконструкция   

                                              и рехабилитация на пътен участък  с. Ботево – с. Бързина” по мярка   

                                              231„ Основни услуги за  населението и икономиката в селските   

                                              райони”. 

 

                Г – н В. Александров: в Общинският план за развитие на Община Хайредин 

2008г.-2013г., в Приоритет ІV “Формиране на качествена жизнена среда в Общината” 

една от основните цели е “Подобряване на транспортната, техническата и 

комуникационната инфраструктура на общината” с първа мярка “Реконструкция на 

рехабилитация на общинската пътна мрежа”.В докладната е обяснено, че 

възможностите които предлагат средствата от европейските фондове, свързани с 

финансирането на инициативи от подобен вид, ни дават основание да кандидатстваме с 

настоящия проект. Конкретния финансов инструмент, към който ще насочим своите 

намерения е Програмата за развитие на селските райони 2007-2013г. Проектът ” 

Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с.Ботево –с.Бързина” се финансира  

по схема за безвъзмездна финансова помощ по мярка 321 “ОСНОВНИ УСЛУГИ ЗА 

НАСЕЛЕНИЕТО И ИКОНОМИКАТА В СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ”, Ос 3 "КАЧЕСТВОТО 

НА ЖИВОТ В СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ И РАЗНООБРАЗЯВАНЕ НА СЕЛСКАТА 

ИКОНОМИКА" от Програмата за развитие на селските райони 2007-2013г. /ПРСР/ 

РЕШЕНИЕ 
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№ 361 

1.ОбС Хайредин, на основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, одобрява 

кандидатстване на Община Хайредин по реда и начина, определен от 

Разплащателна Агенция, Министерство на земеделието и храните, с цел 

получаване на безвъзмездно финансиране от последната за проект с 

наименование: ” Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с.Ботево – 

с.Бързина“ по мярка 231„ Основни услуги за  населението и икономиката в 

селските  райони”. 

2. ОбС Хайредин, потвърждава, че всички дейности по проекта с наименование: ” 

Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с.Ботево – с.Бързина “ 

отговарят на приоритетите на Плана за развитие на Община Хайредин 2008-2013г. 

3. ОбС Хайредин, възлага на Кмета на общината да подготви и внесе 

необходимата за проекта документация. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   13 

                                                         “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

           “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМЯ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т. 5 от дневния ред:  Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и   

                                                погребение за месец  септември на 2010 г. 

 

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на г – жа Искра Иванова Гиздова   –   Председател на ПК по 

„Социални дейности”. 

                Г –жа Искра Иванова Гиздова- Председател на  ПК по « Социални дейности»  

прочете одобрените молби  на социално слаби граждани от общината за лечение и 

погребение от ПК за  месец  септември на  2010 г. 

 
              - Цветана Йорданова Нинова  – от с. Хайредин  ПК по « Социални дейности» 

предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50.00 лева ; 

               - Лиляна Иванова Цветкова – от с. Манстирище, ПК по « Социални дейности» 

предлага да бъде одобрена сумата в размер на 40.00 лв.; 

             Обсъдени  бяха още молбите на: Богомил Петков Костов от с. Михайлово, Николай 

Георгиев Горанов от с. Бързина,  Никола Кръстанов Алексиев от с. Бързина, Цветана Йончева 

Андреева от с. Бързина, ДимитринкаДимитрова от с. Бързина,Красимир Климентов Йончев 

от с. Бързина, Ирина Начева Георгиева също от с. Бързина. Комисията по « Социални 

дейности» отлага  разглеждането на молбите до месец октомври, ноември 2010 г.  

           

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет Хайредин да 

гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „социални дейности” и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 

№ 362 
1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «Социални дейности» молби за 

помощи на социално слаби граждани от общината за месец   септември на  2010 г, както 

следва: 

              - Цветана Йорданова Нинова  – от с. Хайредин, ОбС одобрява сумата от 50.00 лв. / 

петдесет лева / ; 

               - Лиляна Иванова Цветкова – от с. Манстирище,  ОбС Хайредин одобрява сумата 

в размер на 40.00 лв.;/ четиридесет лева /; 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

“ПРОТИВ”   –     НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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Г – н Георги Кръстев – общински съветник при гласуването на тази точка от дневния ред 

отсъства. 

 Забележка: Обсъдени  бяха още молбите на: Богомил Петков Костов от с. Михайлово, 

Николай Георгиев Горанов от с. Бързина,  Никола Кръстанов Алексиев от с. Бързина, 

Цветана Йончева Андреева от с. Бързина, ДимитринкаДимитрова от с. 

Бързина,Красимир Климентов Йончев от с. Бързина, Ирина Начева Георгиева също от с. 

Бързина. Комисията по « Социални дейности» отлага разглеждането на молбите до месец 

октомври, ноември  2010 г. и не взима решение по тях поради изчерпване на финансовия 

ресурс. 

 

По т.6 от дневния ред:  Питания, изказвания и предложения на граждани. 

 

               Г –н Петър Попов – общински съветник:  Относно проведения търг за 

ремонта на пътя Ботево, коя фирма е спечелила, какви са били нейните условия да 

спечели?  Ако е възможно сега, или на следващата сесия Кмета на общината да даде 

малко информация по този въпрос. 

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Има ли други въпроси? 

             След като нямаше повече въпроси от страна на общинските съветници г – 

н Александров – Председател на ОбС закри заседанието. 

 

 

           Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 13.03 ч. 

 

 

 

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 

                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/  

 


